
 1 

 
 
 
 

 
REFERAT – FORBUNDSSTYREMØTE – NR. 1 – 2021 

 
 

Sted: Elektronisk via Teams 
Dato: 26 januar kl. 17 
Neste møte:                                         16 mars kl. 17 på Teams 

 
 

DELTAKERE: 
President 
Visepresident 
Styremedlem 
Styremedlem 

Richard Vogt 
Øyvind Rein 
Elisabeth Suhr 
Katarina Staalesen  

Styremedlem, seksjonsleder amerikansk fotball 
Styremedlem, seksjonsleder cheerleading 
Varamedlem, nestleder seksjon disksport 
Styremedlem, seksjonsleder lacrosse 
Generalsekretær 
Økonomiansvarlig NAIF 
 
FRAVÆR: 
Visepresident 
Styremedlem 
Styremedlem, seksjonsleder disksport 

Eyvin Nygaard Sommerseth 
Liv Brurberg Hansen 
Leiv Aspén 
Charlotte Støelen 
Tone Sparby (referent) 
Nadja D. Olsen 
 
 
Chirsten Castberg 
Håkon S. Kippernes 
Stig Setsaa 

 

 
  Godkjenning av referat: 

Referat fra ordinært forbundsstyremøte 24 november 2020 ble godkjent på e-post, er publisert på nettsiden og 
protokollføres. 
Godkjenning av vedtak fattet på mail, som skal protokollføres i referat fra forbundsstyremøte:  
Ingen  
Protokollførsel av vedtak fattet i AU: 
Ingen 

  Rapporterings/orienteringssaker: 
Saksnr. Sak 

O-1 •  Økonomi 
Foreløpig regnskap 2020 viser et overskudd på ca. 2,4 millioner som overføres til budsjett for 2021. 
Et overordnet rammebudsjett er satt opp for 2021, detaljbudsjett utsettes til aktivitet kan igangsettes i våre 
idretter. 
Kort orientering om høringer på Regjeringens forslag til stimuleringsordning for idretten i 2021, et forslag som 
ikke vil gi forbundet/klubbene noen kompensasjon for tapte inntekter. 

O-2 • Status for koronasituasjonen 
Kort gjennomgang av dagens situasjon for våre idretter, med stor grad av nedstenging.  

O-3 • USA og GDPR 
Orientering om bortfall av avtale på personvernnivå mellom Europa og USA. Ingen avtaler med amerikanske 
leverandører av f.eks. APP’er for trening kan gjøres inntil ny avtale er på plass mellom EU/EØS og USA. 

O-4 • Kort oppdatering fra hver seksjonsleder på aktivitet 
 
Referat fra forbundsstyremøter godkjennes elektronisk av de som var til stede på møtet, før publisering på forbundets webside. 
Godkjenningen protokollføres på påfølgende forbundsstyremøte.  


